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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                                                                  

ΔΗΜΟΣ ΣΠΑΤΩΝ – ΑΡΤΕΜΙΔΟΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΣΠΑΤΩΝ-ΛΟΥΤΣΑΣ 

 

 

 

 

             

Περίληψη 

Συζήτηση και λήψη απόφασης  σχετικά με το πρόβλημα που αντιμετωπίζουν κάτοικοι του Δήμου 

στην περιοχή ΄Δεξαμενή’ και αναφορά στο πρόβλημα του Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής, της 

Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας. 

 

Στα Σπάτα σήμερα 27 Μαΐου 2020, ημέρα Τετάρτη και ώρα 20.00 στο Δημοτικό Κατάστημα (παλιό 

Δημαρχείο), συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Κοινότητα Σπάτων-Λούτσας του Δήμου Σπάτων– Αρτέμιδος, 

ύστερα από την υπ’ αριθ.πρωτ.:12671/21-05-2020 πρόσκληση του Προέδρου του Συμβουλίου κ. Αναστάσιου 

Γ. Φράγκου, που επιδόθηκε νόμιμα με αποδεικτικό στα μέλη, σύμφωνα με τα δ/ξεις του άρθρου 89, 

Ν.4555/2018.  

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου κ. Αναστάσιος Γ.Φράγκος, κήρυξε την έναρξη τα συνεδρίασης, αφού 

διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι από το σύνολο έντεκα (11) μελών, βρέθηκαν 

παρόντα τα  έντεκα (11) μέλη, ήτοι: 

Παρόντες  

κ. Φράγκος Αναστάσιος Πρόεδρος  Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

κα. Αρβανιτίδου Αικατερίνη Αντιπρόεδρος  Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μπέκας Νικόλαος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Ευκαρπίδης Κωνσταντίνος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μπίμπιζας Νικόλαος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μαργέτης Αθανάσιος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μαυρογιώργης Εμμανουήλ Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

 κ. Σωφρόνης Ιωάννης Χρυσόστομος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Νιαστής Κωνσταντίνος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Κατσούλης Δημήτριος Μάριος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κα. Λουκά Ευδοκία   Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

Απόντες 

Ουδείς  

Προσελεύσεις – Αποχωρήσεις 

Πριν τη συζήτηση του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Ευκαρπίδης Κωνσταντίνος. 

 

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η κα Αποστολάτου Χαρά, υπάλληλος του Δήμου, για την τήρηση των 

πρακτικών. 

Ο κ. Ευκαρπίδης Κωνσταντίνος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας, εισηγούμενος το 1ο  θέμα εκτός της 

ημερήσιας διάταξης είπε τα εξής: 

 Α.   Στις αρχές του χειμώνα, κάποιοι κάτοικοι των περιοχών της Δεξαμενής και του πάρκου κυκλοφοριακής 

αγωγής μου έδωσαν κάποιες επιστολές διαμαρτυρίες, υπογεγραμμένες από αρκετά άτομα. Είχα σκοπό στα 

τέλη του χειμώνα με αρχές της άνοιξης, επειδή το θέμα επείγει για το καλοκαίρι, να συζητούσαμε για τα 

προβλήματα που δημιουργούνται. Δυστυχώς, αυτά που έγιναν μας έφεραν εδώ και οπότε, το θέμα πλέον 

έχει γίνει επείγον. 

 Θα διαβάσω τις επιστολές ώστε να συζητήσουμε τα προβλήματα και οι κάτοικοι που παρευρίσκονται, 

αν θέλουν, μπορούν να πάρουν το λόγο. 

 Θα ξεκινήσω με την επιστολή των κατοίκων της Δεξαμενής: 

 «Εδώ και αρκετό καιρό (χρόνια) έχει δημιουργηθεί σοβαρό πρόβλημα στην περιοχή δεξαμενής 

Σπάτων, στο χώρο του θερινού θεάτρου, μέσα στα γήπεδα μπάσκετ και τένις και γενικά στον προαύλιο χώρο 

γύρω από το κτίσμα του υδραγωγείου. 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
 

Από το Πρακτικό της υπ’αριθ.05/27-05-2020 Συνεδρίασης του Συμβουλίου 
της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας του Δήμου Σπάτων–Αρτέμιδος 
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 Σχεδόν κάθε μέρα και ώρες ακατάλληλες, από νωρίς το απόγευμα μέχρι μετά τα μεσάνυχτα, 

συγκεντρώνονται παρέες – συμμορίες και δεν ξέρουμε τι άλλο. Γίνεται χρήση ουσιών, ναρκωτικών και 

αλκοόλ, που πάμπολλες φορές έχουν γίνει μάρτυρες παιδιά και γονείς. Σπάνε μπουκάλια, πετάνε πέτρες και 

πολλές φορές υπάρχουν καμένα αντικείμενα πάνω στο πλακόστρωτο και απορούμε πώς έχουμε γλιτώσει από 

το ενδεχόμενο κάποιας πυρκαγιάς κατά τους καλοκαιρινούς μήνες, αλλά και όλο το χρόνο. Δε σέβονται τις 

ώρες κοινής ησυχίας και παίζουν μπάσκετ ή μπάλα στη μία, στις δύο και τρεις η ώρα μετά τα μεσάνυχτα, 

αφού ξέρουν ότι είναι ξέφραγο αμπέλι. 

 Πολλές φορές έχουμε επέμβει εμείς οι κάτοικοι, που έχουμε τα σπίτια μας εκεί και το μόνο που 

πετυχαίνουμε είναι να δεχόμαστε απειλές. 

 Κάθε μέρα ανεβαίνουν στην ταράτσα της κεντρικής δεξαμενής και πολλές φορές προσπαθούν να 

ρίξουν τα ηχεία και το αλεξικέραυνο, κουνώντας τα συρματόσχοινα που τα στηρίζουν. 

 Δεν μπορεί να συνεχιστεί άλλο αυτή η κατάσταση. Ας παρθούν κάποια μέτρα ασφαλείας από τις 

αρμόδιες Αρχές, σε συνεργασία με το Αστυνομικό Τμήμα της περιοχής, ή να τοποθετηθεί κάποιος φύλακας 

από το απόγευμα μέχρι τις πρώτες πρωινές ώρες (20:00 – 4:00)». 

Η επιστολή αυτή υπογράφεται από 18 άτομα. 

Β.   Υπάρχει μία παρόμοια επιστολή, στο ίδιο ύφος σχεδόν, για το πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής. 

 «Αίτημα – καταγγελία. 

 Θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε για τα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε ως κάτοικοι της περιοχής 

πλησίον του πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής του Δήμου μας. 

 Από το 2010, οπότε και σταμάτησε η φύλαξή του, το πάρκο αφέθηκε στο έλεος βανδαλισμών, όπως 

κλοπή αμαξιδίων και καταστροφή καθιστικών πάγκων. Εφόσον ο χώρος παραμένει ανοιχτός και κατά τη 

διάρκεια της νύχτας, παρατηρείται ότι ιδιαίτερα το υπαίθριο θέατρο, όπου δεν υπάρχει καθόλου φωτισμός, 

έχει γίνει στέκι διαφόρων ατόμων που κάνουν χρήση ουσιών. Πολλές φορές μετακινούνται με μηχανάκια 

μέσα στο πάρκο κάνοντας υπερβολικό θόρυβο, φωνάζουν, διαπληκτίζονται μεταξύ τους και γίνονται 

επιθετικοί. 

 Λόγω της εγγύτητας του χώρου με τις κατοικίες μας, φοβόμαστε για την ασφάλεια των οικογενειών 

μας, αλλά και της περιουσίας μας. 

 Για τους λόγους αυτούς ζητάμε: 

1. Να τοποθετηθούν πινακίδες απαγόρευσης διέλευσης δίτροχων εντός του πάρκου, απαγόρευσης εισόδου 

ζώων και απαγόρευσης γενικής εισόδου πέραν του ωραρίου κοινής ησυχίας. 

2.  Να υπάρχει ωράριο λειτουργίας, το οποίο να τηρείται.  

3.  Οι χώροι να κλειδώνουν στα διαστήματα εκτός του ωραρίου λειτουργίας. 

4. Να τοποθετηθούν κιγκλιδώματα μεταξύ του θεάτρου και του χώρου του πάρκου, ώστε να μην υπάρχει 

πρόσβαση και η αποκλειστική είσοδος του θεάτρου να είναι από την οδό Ελευθερίου Βενιζέλου. 

5. Να τοποθετηθούν φωτιστικά σώματα μέσα και έξω από το θέατρο. 

6. Να τοποθετηθούν παγκάκια.  

7.  Οι χώροι να φυλάσσονται από τη δημοτικούς υπαλλήλους και τη Δημοτική Αστυνομία. 

8.  Αν αυτό δεν είναι εφικτό λόγω του επείγοντος της κατάστασης για το φετινό καλοκαίρι να δοθεί η 

φύλαξη του χώρου σε ιδιωτική εταιρεία σεκιούριτι. 

 

 Παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες, ώστε να διασφαλιστεί η υγεία, η ασφάλεια και η ψυχική 

ηρεμία των κατοίκων». 

 Ήθελα να κάνω γνωστό σε όλους αυτό το φαινόμενο, το οποίο πλέον επείγει να λυθεί, γιατί το 

πρόβλημα γίνεται πολύ πιο έντονο το καλοκαίρι. 

 Επίσης: Επειδή είμαι κάτοικος εκεί από το 2005 και έχω δει το πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής να 

καταστρέφεται μέρα με την ημέρα από τη στιγμή που έπαψε να υπάρχει φύλακας, ο φύλακας για μένα είναι 

κάτι που πρέπει να γίνει. 

  

Η Κοινότητα Σπάτων-Λούτσας αφού έλαβε υπόψη της τ’ ανωτέρω και ύστερα από διαλογική συζήτηση, 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Και υποβάλει τις παρακάτω προτάσεις της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας στο Δημοτικό Συμβούλιο για 

περαιτέρω ενέργειες 
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 1. Να τοποθετηθούν πινακίδες απαγόρευσης διέλευσης δίτροχων εντός του πάρκου, απαγόρευσης εισόδου 

ζώων και απαγόρευσης γενικής εισόδου πέραν του ωραρίου κοινής ησυχίας. 

2.  Να υπάρχει ωράριο λειτουργίας, το οποίο να τηρείται.  

3.  Οι χώροι να κλειδώνουν στα διαστήματα εκτός του ωραρίου λειτουργίας. 

4. Να τοποθετηθούν κιγκλιδώματα μεταξύ του θεάτρου και του χώρου του πάρκου, ώστε να μην υπάρχει 

πρόσβαση και η αποκλειστική είσοδος του θεάτρου να είναι από την οδό Ελευθερίου Βενιζέλου. 

5. Να τοποθετηθούν φωτιστικά σώματα μέσα και έξω από το θέατρο. 

6. Να τοποθετηθούν παγκάκια.  

7.  Οι χώροι να φυλάσσονται από τη δημοτικούς υπαλλήλους και τη Δημοτική Αστυνομία. 

8.  Αν αυτό δεν είναι εφικτό λόγω του επείγοντος της κατάστασης για το φετινό καλοκαίρι να δοθεί η 

φύλαξη του χώρου σε ιδιωτική εταιρεία σεκιούριτι. 

  

Η παρούσα απόφαση έλαβε αριθμό 05/2020 

Για την επιβεβαίωση των ανωτέρω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου 

της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

 
ΤΑ ΜΕΛΗ 

     

        Αναστάσιος Γ. Φράγκος 

  1. κα. Αρβανιτίδου Αικατερίνη 

 2. κ. Μπέκας Νικόλαος 

 3. κ. Ευκαρπίδης Κωνσταντίνος 

 5. κ. Μπίμπιζας Νικόλαος 

 4. κ. Μαργέτης Αθανάσιος 

 6. κ. Μαυρογιώργης Εμμανουήλ 

 7. κ. Σωφρόνης Ιωάννης Χρυσόστομος 

 8. κ. Νιαστής Κωνσταντίνος 

 9. κ. Κατσούλης Δημήτριος Μάριος 

10. κα. Λουκά Ευδοκία   
 

         ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

                Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ 

   ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΣΠΑΤΩΝ-ΛΟΥΤΣΑΣ 

 

         ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ Γ. ΦΡΑΓΚΟΣ 

ΑΔΑ: ΩΥΧΗΩ1Χ-Μ6Τ
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